

Statement of Treaties and International Agreements

Registered or filed and recorded with the Secretariat during **October 1961**

ANNEX A

Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations

On page 12

No. 118 Trusteeship Agreement for the Territory of the **Camerouns** under British Administration. Approved by the General Assembly of the United Nations on 13th December 1946.

Termination with respect to the Southern **Camerouns**

In accordance with the General Assembly's resolution 1608 (XV) adopted on 21 April 1961, the above-mentioned Agreement was terminated with respect to the Southern **Camerouns**, on 1 October 1961, upon its joining the Republic of Cameroun.

Registered ex officio on 1st October 1961.

.....

Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant les traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l' Organisation des Nations Unies

On page 12

No 118 Accord de tutelle pour le Territoire du Cameroun sous administration britannique. Approuvé par l'Assemblée générale des Nations Unies le 13 décembre 1946.

Expiration en ce qui concerne le Cameroun méridional

Conformément à la résolution 1608 (XV) de l'Assemblée générale, adoptée le 21 avril 1961, l'Accord susmentionné a pris fin en ce qui concerne le Cameroun méridional le 1er octobre 1961t date à laquelle le Cameroun méridional s'est uni à la République du Cameroun.

Enregistrée d'office le 1er Octobre 1961.

.....